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TARTU VALLAVOLIKOGU 

HARIDUSKOMISJON 
 

 
 

PROTOKOLL 

 

Kõrveküla         17.01.2024  

 

 

 

Aeg: 17.01.2024, algus kell 16.00, lõpp kell 17.30. 

 

Koosolekut juhatas: komisjoni esimees Janek Hoffmann. 

Protokollis: Kadri Linamägi. 

Koosolekust võtsid osa hariduskomisjoni liikmed: Janek Hoffmann, Andres Kuusik, Laura Koop, 

Piret Siivelt, Tea Pendla, Anneli Kumar ja Agu Laas. 

Külalised: vallavanem Jarno Laur, sotsiaal- ja haridusosakonna juhataja Anne Aleksejev ja 

haridusspetsialist Ene Liivamägi. 

  

Päevakord: 

1. Koolieelsete lasteasutuste teeninduspiirkonna kinnitamine; 

2. Projektis „Kõrveküla spordihalli hoone energiatõhususe parandamine“ osalemine; 

3. Haridussilma portaal; 

4. Jooksvad küsimused ja vaba arutelu. 

 

Kõik komisjoni liikmed on poolt. 

 

1. Koolieelsete lasteasutuste teeninduspiirkonna kinnitamine 

Eelnõud tutvustab sotsiaal- ja haridusosakonna juhtaja Anne Aleksejev. 

Antud määruse vastuvõtmine tagab õigusselguse, et vallavalitsus saab lasteaiakohti pakkuda 

lapsevanematele kogu valla territooriumi ulatuses ja lapsevanematel on samuti võimalik taotleda 

lapse jaoks kohta ükskõik millisesse lasteaeda.  

 

Komisjoni ettepanek: Toetada eelnõud etteantud kujul. 

Kõik komisjoni liikmed on poolt. 

 

2. Projektis „Kõrveküla spordihalli hoone energiatõhususe parandamine“ osalemine 

Eelnõud tutvustab vallavanem Jarno Laur. 

Kõrveküla spordihalli hoonele on koostatud energiaaudit, mille kohaselt on hoone energiatõhususe 

saavutamiseks vajalik täiendavalt soojustada hoone välispiirded, sh vahetada avatäited. Lisaks on 

vajalik paigaldada soojustagastusega ventilatsioonisüsteem, rekonstrueerida osaliselt 

küttesüsteem ning paigaldada päikeseenergiasüsteem. Energiaauditi olemasolu on toetuse 

taotlemisel eelduseks.  

Riigi Tugiteenuste Keskus on välja kuulutanud meetme taotlusvooru taotluste esitamise tähtajaga 

31.01.2024. Tartu Vallavalitsus peab otstarbekaks osaleda nimetatud meetmes projektiga 

„Kõrveküla spordihalli hoone energiatõhususe parandamine“ indikatiivse abikõlbliku eelarvega 

1 087 000 eurot. Projekti ettevalmistuse käigus kogutud informatsiooni kohaselt on 
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rekonstrueerimistööde maksumus 1000 eurot/m2, projekti kogumaksumus 1 087 000 eurot, 

omafinantseeringu eeldatav suurus  510 890 eurot ja taotletav toetus 576 110 eurot. 

Hoone rekonstrueerimisega parandatakse oluliselt hoone energiatõhusust, vähendatakse 

ülalpidamiskulusid ning parandatakse hoone sisekliimat. 

Arvestades majandusarenguid ei ole vallal võimalus korraga välja ehitada kogu Raadi 

hariduskeskuse mahtu. Kuivõrd spordikompleks rajatakse Raadi hariduskeskuse juurde eelduste 

kohaselt kõige viimases etapis, tuleb lahendada liikumistundide läbiviimine. Reaalseks 

võimaluseks on kasutada Kõrvekülas olemasolevat sporditaristut. Sellest tulenevalt on vajalik 

rekonstrueerida spordihalli hoone energiasäästlikuks ja läbi selle kuluefektiivseks.  

 

Komisjoni ettepanek: Toetada eelnõud etteantud kujul. 

Kõik komisjoni liikmed on poolt. 

 

3. Haridussilma portaal 

Ene Liivamägi tutvustab komisjonile Haridussilma portaali. 

Haridussilm on Eesti haridusandmete teabevärav, mille kaudu haridustöötajad ja laiem avalikkus 

saavad ligipääsu hariduse, teaduse, keele- ja noortevaldkonna andmetele. Haridussilm toetab 

andmetest lähtuvate otsuste ja valikute tegemist hariduspoliitika kujundamisel, hariduse kvaliteedi 

hindamisel ja koolide tõenduspõhisel juhtimisel. Haridussilmas on andmed visualiseeritud 

haridusliikide kaupa: alus-, üld-, kutse- ja kõrgharidus. Lisaks on esitatud valik temaatilisi 

juhtimislaudu, näiteks täiskasvanuhariduse ja pedagoogide andmed, ning päevakajalist 

haridusstatistikat. Andmeid saab vaadata endale sobivates lõigetes, näiteks maakonniti, kohalike 

omavalitsuste ja õppeasutuste kaupa. 2023. aastast on keskkonnas haridusvaldkonna 

strateegiadokumentide (arengukavade ja programmide) mõõdikute ülevaade, õppeasutuste 

tulemuslikkust käsitlevad aruanded ja interaktiivne tulemuslikkuse skeem. Skeem annab 

tervikvaate tulemusnäitajatest, mis kirjeldavad liikumist riigi hariduseesmärkide suunas ja 

õppeasutuste tulemuslikkust. 

 

4. Jooksvad küsimused ja vaba arutelu 

- huvihariduse tegevused vallas; 

- sotsiaal- ja haridusosakonna juhataja Anne Aleksejev annab ülevaate valla haridusasutuste 

osalemisest õpetate streigis; 

- tunnustamisele esitatud kandidaadid. 

 

 

 

 

 
/digitaalselt allkirjastatud/      /digitaalselt allkirjastatud/  

    

Janek Hoffmann       Kadri Linamägi   

Hariduskomisjoni esimees      Protokollija 


